
 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
KULTUURIKOMISJON  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       4. juuni 2020 nr 1-10/20/30 
 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 17.22 
 
Koosolekut juhatas Marko Tiitus 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Malle Allese, Peeter Allikoja, Agda Grahv, Vallo Kirs, Riivo Neering, 
Valli Pang, Veronika Raudsepp Linnupuu, Marko Tiitus, Ruth Vaar 
Võttis osa asendusliige Jaana Hinno (Matti Looga asendusliige) 
Puudusid: Liis Aedmaa, Matti Looga, Valter Vaha 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, kultuuri ja 
noorsootöö spetsialist Evelin Lagle, haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnapea 
Madis Timpson 
 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon kinnitab päevakorra.  
Hääletati: 
8 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
2. Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
3. Projektitoetused sh projektitoetuse nimetuse ja toimumise aja muutmine 
4. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
KUULATI: 
J. Raie tutvustas muudatusi, mis on II lugemiseks korda sisse viidud. 
 
Koosolekule saabusid R. Vaar ja V. Raudsepp Linnupuu. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. 
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1)“. 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarvet kogumahuga -1 457 957. 
 
Koosoleku juhataja M. Tiitus juhtis tähelepanu, et I lisaeelarvega soovitakse kärpida ka 
spordivaldkonna projektitoetusi 10 000 euro ja kultuurivaldkonna projektitoetusi 7500 euro võrra. 
Juhul, kui komisjon toetab I lisaeelarvet, siis tuleks järgmises päevakorrapunktis, kus jagatakse 
projektitoetusi arvestada nimetatud kärbetega. 
 
Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 
Hääletati: 
9 poolt, 1 erapooletu, vastuhääli ei olnud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Projektitoetused sh projektitoetuse nimetuse ja toimumise aja muutmine  
 
Projektitoetustele uue sihtotstarbe määramine 
J. Raie - MTÜ Teatrihoovile eraldati kultuurikomisjoni 12.03.2020 koosolekul tehtud ettepaneku 
alusel Viljandi Linnvalitsuse 23.03.2020 korraldusega nr 136 „2020. aasta II vooru 
kultuurivaldkonna projektitoetuste määramine“ toetus 350€ Teatrihoovi korraldamiseks Viljandi 
Hansapäevadel 2020. Projekti raha kasutamise ajavahemik on 1. juuni 2020 – 31. juuli 2020 ning 
aruande tähtaeg 30. august 2020. Lähtuvalt eriolukorrast Viljandi Hansapäevi sel aastal ei toimu ja 
MTÜ Teatrihoov on esitanud Viljandi Linnavalitsusele avalduse, et planeeritud programm (4 
nukuteatri etendust) realiseerida 15. augustil 2020 teise nimetuse all. Kõigi programmi planeeritud 
etendajate nõusolek 15. augustil teatripäeval osalemiseks on MTÜ Teatrihoovil olemas. Nukuteatrite 
etenduspäev on planeeritud toimuma Koidu seltsimaja hoovi, kus on võimalik tagada riiklikult 
kehtestatud 2+2 reegel. Viljandi Aerutamisklubile eraldati kultuurikomisjoni 12.03.2020 koosolekul 
tehtud ettepaneku alusel Viljandi Linnvalitsuse 23.03.2020 korraldusega nr 135 „2020. aasta II 
vooru spordivaldkonna projektitoetuste määramine“ toetus 800€ SUP (aerulaua) Eesti 
meistrivõistluste etapi korraldamiseks Paala järvel. Viljandi Aerutamisklubi on esitanud Viljandi 
Linnavalitsusele avalduse, et muuta projekti sihtotstarvet ja määrata selleks „SUP (aerulaua) Eesti 
klubide karikasarja etapi korraldamine Viljandi järvel“. Muudatus tuleneb Eesti Purjelaualiidu 
otsusest muuta võistlusformaate nii, et Eesti meistrivõistlused ei toimu enam mitmeetapilise sarjana, 
vaid peetakse eraldi võistlusena. Projekti tulemus ja oodatav mõju jäävad põhimõtteliselt samaks, 
muutub vaid see, et Eesti meistrivõistluste punktide asemel jagatakse karikasarja punkte. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon kooskõlastab järgmised sihtotstarbe muutmised: 

•  MTÜ Teatrihoovi projekti algne sihtotstarve ja raha kasutamise periood: Teatrihoovi 
korraldamine Viljandi Hansapäevadel 2020; raha kasutamise periood 1. juuni 2020 – 31. 
juuli 2020. 

•  MTÜ Teatrihoovi projekti uus sihtotstarve ja raha kasutamise periood: Nukuteatrite päeva 
korraldamine Viljandis; raha kasutamise ajavahemik 1. juuni 2020 – 15. september 2020. 

 
•  Viljandi Aerutamisklubi projekti algne sihtotstarve: SUP (aerulaua) Eesti meistrivõistluste 

etapi korraldamiseks Paala järvel. 
•  Viljandi Aerutamisklubi projekti uus sihtotstarve: SUP (aerulaua) Eesti klubide karikasarja 



etapi korraldamine Viljandi järvel. 
 
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
Projektitoetuste jagamine 
M. Aaso - Kultuurivaldkonna III voorus oli jagamiseks 15 849 eurot ja IV voorus 7500 eurot. 
I lisaeelarvega soovitakse vähendada summat 7500 euro võrra. Kahe vooru peale on nüüd jagada 
15 840 eurot. 
Spordivaldkonna III voorus oli jagamiseks 15 970 eurot ja IV voorus 7500 eurot. I lisaeelarvega 
soovitakse vähendada summat 10 000 eurot. Kahe vooru peale on nüüd jagada 13 470 eurot.  
 
Spordivaldkonna taotlused: 

•  Viljandi Rattaklubi taotleb 650 eurot puhkepäeva rattamatkade läbiviimiseks 2020. aastal. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 650 eurot. 
 

•  Viljandimaa Spordiliit taotleb 4950 eurot 65.Viljandi Linnajooksuks. 
 
R. Vaar – Ettepanek eraldada 3000 eurot. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
Komisjoni ettepanek eraldada 3000 eurot. 
 

•  Viljandi Sõudeklubi taotleb 450 eurot XXVIII Sõuderegatiks "Viljandi Paadimees" , Eesti U-
19 ja U-23 meistrivõistlusteks sõudmises ja Eesti täiskasvanute meistrivõistlusteks 
sõudmises. 
 
R. Vaar taandas ennast Viljandi Sõudeklubi taotluse arutelust ja otsustamisest ning lahkus 
ruumist. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 450 eurot. 
 

•  Viljandi Rattaklubi taotleb 2500 eurot Mulgi Rattamaratoni ettevalmistamiseks ja 
läbiviimiseks. 
 
M. Tiitus – Ettepanek eraldada 2000 eurot. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
Komisjoni ettepanek eraldada 2000 eurot. 
 

•  Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotleb 600 eurot  37.Sakala lauatennise karikasarja kolme 
etapi korraldamiseks ja läbiviimiseks. 
 
P. Allikoja taandas ennast Viljandi Lauatenniseklubi Sakala taotluse arutelust ja 
otsustamisest ning lahkus ruumist. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 600 eurot. 
 

•  MTÜ Sportlik Eesti taotleb 5000 eurot Viljandi triatlon 2020 korraldamiseks. 
 
Kuna projekt sai madalad hindepunktid ning linna eelarves kärbitakse spordivaldkonna 



projektitoetustele antavat summat otsustas komisjon ühehäälselt raha antud projektile mitte 
eraldada.  
 

•  Mittetulundusühing Motospordiklubi Nord taotleb 2000 eurot noorte treeninguks ja 
ettevalmistuseks. 

 
Kuna projekt sai madalad hindepunktid ning linna eelarves kärbitakse spordivaldkonna 
projektitoetustele antavat summat otsustas komisjon ühehäälselt raha antud projektile mitte 
eraldada.  

 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon kinnitab spordivaldkonna taotlustele eelpool määratud 
summad.  
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.  
 
Kultuurivaldkonna taotlused: 

•  Sillad MTÜ taotleb 940 eurot üleriigilise XXII õpetajate teatrifestivali Sillad korraldamiseks. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 800 eurot. 
 

•  Mittetulundusühing Viljandi Kitarrifestival taotleb 6000 eurot Viljandi Kitarrifestivali 2020 
korraldamiseks ja läbiviimiseks. 
 
M. Allese – Ettepanek eraldada 3000 eurot. 
R. Neering – Ettepanek eraldada 1000 eurot. 
V. Raudsepp Linnupuu - Ettepanek eraldada 2000 eurot. 
 
Koosoleku juhataja pani ettepanekud konkureerivale hääletusele. 
Hääletati: 
3000 eurot – 3 poolthäält 
1000 eurot – 1 poolthääl 
2000 eurot -  6 poolthäält 
Otsustati: 
Komisjoni ettepanek eraldada 2000 eurot. 

 
•  Mittetulundusühing Eesti Pärimusmuusika Keskus taotleb 3000 eurot Pärimusmuusika 

Lõikuspeo ja Etnokulbid 2020 galaks. 
 
V. Raudsepp Linnupuu – Ettepanek eraldada 1000 eurot teleülekande tehnika rendiks. 
R. Neering – Ettepanek raha mitte eraldada. 
 
Koosoleku juhataja pani ettepanekud konkureerivale hääletusele. 
Hääletati: 
0 eurot – 2 poolthäält 
1000 eurot – 8 poolthääl 
Otsustati: 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
 

•  Mittetulundusühing Viljandimaa Kammerkoor taotleb 117 eurot nootide hankimiseks 
Viljandimaa Kammerkoorile. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 117 eurot. 



 
•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 2320 eurot NOORTE notafe sügiseseks 

loomelaagriks. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 1500 eurot. 
 

•  Sihtasutus Lootsi Koda taotleb 1900 eurot Pärdi päevad 2020 korraldamiseks Viljandis. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
 

•  MTÜ Viljandi filmisõbrad taotleb 6000 eurot Viljandi komöödiafilmide festivali Wilkom III 
korraldamiseks. 
 
M. Tiitus – Ettepanek eraldada 1000 eurot.  
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
Komisjoni ettepanek eraldada 1000 eurot. 
 

•  MTÜ Klubi Ajaratas taotleb 1120 eurot Klubi Ajaratas 40 - hetked meie elus korraldamiseks. 
 
M. Allese – Ettepanek eraldada 700 eurot. 
V. Kirs – Ettepanek eraldada 300 eurot. 
 
Koosoleku juhataja pani ettepanekud konkureerivale hääletusele. 
Hääletati: 
700 eurot – 5 poolthäält 
300 eurot – 5 poolthääl 
Otsustati: 
Kuna hääled jagunesid võrdselt, siis on komisjoni kompromissettepanek eraldada 550 eurot. 
 

•  Mittetulundusühing Pihlamäe taotleb 2486 eurot jätkuprojektiks: Argipäevakool Tule õue 
 
A. Grahv taandas ennast Mittetulundusühing Pihlamäe taotluse arutelust ja otsustamisest 
ning lahkus ruumist. 
 
M. Tiitus – Ettepanek eraldada 500 eurot.  
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
Komisjoni ettepanek eraldada 500 eurot. 

 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon kinnitab kultuurivaldkonna taotlustele eelpool määratud 
summad.  
Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud.  
 
OTSUSTATI: 
1. Kooskõlastada MTÜ Teatrihoovi projekti uus sihtotstarve ja raha kasutamise periood: 
Nukuteatrite päeva korraldamine Viljandis; raha kasutamise ajavahemik 1. juuni 2020 – 15. 
september 2020. 
 
2. Kooskõlastada Viljandi Aerutamisklubi projekti uus sihtotstarve: SUP (aerulaua) Eesti klubide 
karikasarja etapi korraldamine Viljandi järvel. 



 
3. Eraldada (spordivaldkond): 

3.1. Viljandi Rattaklubi Puhkepäeva rattamatkade läbiviimine 2020. aastal 650 €  

3.2. Viljandimaa Spordiliit 65.Viljandi Linnajooks 3 000 €  

3.3. Viljandi Sõudeklubi 
XXVIII Sõuderegatt "Viljandi Paadimees", Eesti U-19 ja 
U-23 meistrivõistlused sõudmises ja Eesti täiskasvanute 
meistrivõistlused sõudmises. 

450 €  

 
3.4. 

Viljandi Rattaklubi 
Propageerida tervislikke eluviise läbi 20. Mulgi 
Rattamaratoni ettevalmistamise ja läbiviimise. 

2 000 €  

3.5. 
Viljandi 
Lauatenniseklubi Sakala 

 37.Sakala lauatennise karikasarja kolme etapi 
korraldamine ja läbiviimine 

600 €  

 
4. Mitte eraldada (spordivaldkond): 

4.1. MTÜle Sportlik Eesti küsitud summat. Kuna projekt sai madalad hindepunktid ning linna 
eelarves kärbitakse spordivaldkonna projektitoetustele antavat summat otsustas komisjon 
ühehäälselt raha antud projektile mitte eraldada. 
4.2. Mittetulundusühingule Motospordiklubi Nord küsitud summat. Kuna projekt sai madalad 
hindepunktid ning linna eelarves kärbitakse spordivaldkonna projektitoetustele antavat summat 
otsustas komisjon ühehäälselt raha antud projektile mitte eraldada. 
 

5. Eraldada (kultuurivaldkond): 

5.1. Sillad MTÜ  
Üleriigilise XXII õpetajate teatrifestivali Sillad 
korraldamine 

800 €  

5.2. 
Mittetulundusühing 
Viljandi Kitarrifestival 

Viljandi Kitarrifestivali 2020 korraldamine ja 
läbiviimine 

2 000 €  

5.3. 
Mittetulundusühing Eesti 
Pärimusmuusika Keskus 

Pärimusmuusika Lõikuspidu ja Etnokulbid 2020 gala 1 000 €  

5.4. 
Mittetulundusühing 
Viljandimaa 
Kammerkoor  

Nootide hankimine Viljandimaa Kammerkoorile 117 €  

5.5. 
Mittetulundusühing 
Evestuudio 

 NOORTE notafe sügisene loomelaager 1 500 €  

5.6. Sihtasutus Lootsi Koda  Pärdi päevad 2020 Viljandis 1 000 €  

5.7. 
MTÜ Viljandi 
filmisõbrad 

Viljandi komöödiafilmide festivali Wilkom III 
korraldamine 

1 000 €  

5.8. MTÜ Klubi Ajaratas Klubi Ajaratas 40 - hetked meie elus 550 €  

5.9. 
Mittetulundusühing 
Pihlamäe 

Jätkuprojekt: Argipäevakool Tule õue! 500 €  

 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Muud küsimused 
KUULATI: 
M. Tiitus – Abilinnapea J. Gedvil tegi ettepaneku, et augustikuine komisjon võiks toimuda Rüki 

galeriis Tartu tn 7C (Mulksu peal). 

OTSUSTATI: 
Järgmine kultuurikomisjoni koosolek toimub Rüki galeriis Tartu tn 7C. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Marko Tiitus       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
HARIDUSKOMISJONI 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda        8. juuni 2020 nr 1-9/20/30 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 18.08 
 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Eero Järvekülg, Tiit Jürmann, Margit Kirss, Kalli Põld, Juhan-Mart Salumäe, 
Anett Suits, Margit Suurmets, Tonio Tamra 
Võttis osa asendusliige Liia Ardel (Anne Kaarmäe asendusliige) 
Puudusid: Anne Kaarmäe, Harri Künnapuu, Marko Mägi, Kätly Soorm 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, sotsiaalameti 
juhataja Livia Kask, kultuuri ja noorsootöö spetsialist Evelin Lagle, haridus- ja kultuuriameti 
juhataja Jaak Raie, linnapea Madis Timpson 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
2. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
3. Lapsele ja last kasvatavale isikule tugiisikuteenuse osutamise kord (2020/270) 
4. Projektitoetused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarvet kogumahuga -1 457 957. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud ning kas keegi nõuab eelnõu hääletust. 
Hääletust ei nõutud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)“. 
 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
KUULATI: 
J. Raie ja M. Aaso tutvustasid muudatusi, mis on II lugemiseks korda sisse viidud. 
 
 



Ettepanekud/tähelepanekud: 
J. Raie – Meil on üks ettepanek, mida võiks arutada hariduskomisjon. §4 lõige 1 punkt 3 on kirjas: 
„kellel ei ole taotluse esitamise ajal ega ka toetuse otsustamise ajal tähtaega ületanud rahalisi 
võlgnevusi linna ees“. Meil võib juhtuda aga ka nii, et taotlejal on muud võlgnevused nt võlgnevus 
aruande esitamisega. Selles punktis tasuks sõna „rahaline“ ära jätta ning sõnastada see punkt 
järgmiselt: „kellel ei ole taotluse esitamise ajal ega ka toetuse otsustamise ajal tähtaega ületanud 
võlgnevusi linna ees“. 
J.-M. Salumäe – Muid võlgnevusi lisaks rahalisele ning aruande võlgnevusele ei tohiks olla. Minu 
ettepanek on sõnastada see punkt järgmiselt: „kellel ei ole taotluse esitamise ajal ega ka toetuse 
otsustamise ajal tähtaega ületanud rahalisi või aruande võlgnevusi linna ees“. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud.  
 
M. Kirss – Minul on ettepanek projektide hindamise kohta. Ma olin siiralt üllatunud, et meil ei ole 
võimalik sisse logida Smart-IDga. 
 
J.-M. Salumäe – Arendajale võiks minna teade, et Spokus võiks olla ka selline lahter, kuhu saaks 
märkida, et ma ei osale hindamisel ning siis saaks sinna juurde panna selgituse, et tulenevalt seosest 
taotlejaga.  
 
T. Tamra - § 7 lõige 6 on kirjas, et hindamislehed peavad täitma vähemalt 80% põhiliikmetest. Mul 
ei ole protsendi vastu midagi, kui inimene on andnud oma nõusoleku hariduskomisjoni töös 
osalemiseks, siis ta on võtnud endale ka selle kohustuse ja võimaluse osaleda linna haridus -ja 
noorsootöö elus. Mis siis saab, kui see nõue ei ole täidetud ning komisjon oma tööga hakkama ei 
saa. See mehhanism oleks vaja juurde kirjutada korda.  
J.-M. Salumäe – Tuleks juurde kirjutada aeg, et kui teatud aja jooksul komisjon projekte ei hinda, et 
siis läheb otsustamine linnavalitsusele. Eelarve- ja arengukomisjoniks võiks eelnõu koostaja koos 
juristiga pakkuda välja sõnastuse, mis sellisel juhul saab.  
 
T. Jürmann - §4 lõikes 1 punktis 8 on kirjas: „kes on spordi- või kultuurivaldkonna tegevustoetuse 
taotluses andnud nõusoleku toetuse saamise aastal kuni kahel korral osaleda linnavalitsuse soovil 
linna esindades linna korraldatud või maakondlikel või üleriigilistel üritustel, saamata selle eest 
täiendavat tasu“. Me võiksime seda laiendada valdkonniti. Ettepanek sõnastada § 4 lõige 1 punkt 8 
järgmiselt: „kes on tegevustoetuse taotluses andnud nõusoleku toetuse saamise aastal kuni kahel 
korral osaleda linnavalitsuse soovil linna esindades linna korraldatud või maakondlikel või 
üleriigilistel üritustel, saamata selle eest täiendavat tasu“. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud.  
 
T. Tamra - § 7 lõige 5 tuleks lisada sõna „kas“ ette koma. 
 
Komisjoni esimees küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud koos tehtud muudatusettepanekutega. 
Komisjoni liikmed toetasid eelnõud. 
 
OTSUSTATI: 
1. Toetada eelnõud „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord 
(2020/258-1)“ koos tehtud muudatusettepanekutega. 
2. Komisjon teeb ettepaneku sõnastada § 4 lõige 1 punkt 3 järgmiselt: „kellel ei ole taotluse 
esitamise ajal ega ka toetuse otsustamise ajal tähtaega ületanud rahalisi või aruande võlgnevusi linna 
ees“. 



3. Komisjon teeb ettepaneku sõnastada § 4 lõige 1 punkt 8 järgmiselt: „kes on tegevustoetuse 
taotluses andnud nõusoleku toetuse saamise aastal kuni kahel korral osaleda linnavalitsuse soovil 
linna esindades linna korraldatud või maakondlikel või üleriigilistel üritustel, saamata selle eest 
täiendavat tasu“. 
4. Komisjon teeb ettepaneku lisada § 7 lõikes 5 sõna „kas“ ette koma.  
5. Komisjon palub, et eelnõu koostajad pakuks eelarve- ja arengukomisjoni koosolekuks välja 
sõnastuse, mis saab siis, kui hindamislehti ei ole täitnud 80% komisjoni liikmetest etteantud 
tähtajaks.  
6. Komisjon juhib tähelepanu, et Spokusse võiks olla võimalik sisse logida ka Smart-IDga. 
7. Komisjon juhib tähelepanu, et Spokusse võiks lisada taotluse hindamise juurde lahti, kuhu saaks 
märkida, et komisjoni liige ei osale antud taotluse hindamisel ning siis lahter põhjenduse jaoks.  
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Lapsele ja last kasvatavale isikule tugiisikuteenuse osutamise kord (2020/270) 
KUULATI: 
L. Kask tutvustas eelnõud, millega soovitakse täpsustada määruse sõnastust ja tehakse vajalikud 
täiendused eelkõige seetõttu, et need oleks selgemad ja täpsemad teenuse taotlejatele.  
 
Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud ning kas keegi nõuab eelnõu hääletust. 
Hääletust ei nõutud.  
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Lapsele ja last kasvatavale isikule tugiisikuteenuse osutamise kord (2020/270)“. 
 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Projektitoetused 
KUULATI: 
J. Gedvil juhtis komisjoni liikmete tähelepanu, et lisaeelarvega soovitakse kärpida haridus- ja 
noorsootöö valdkonna projektitaotluste summasid. Haridusvaldkonna projektitoetuste summat 
soovitakse vähendada 1500 euro ja noorsootöö projektitoetuste summat 2297 euro võrra.  
 
E. Järvekülg lahkus komisjoni koosolekult.  
 
Koosoleku juhataja juhtis tähelepanu, et jagamata on nii II kui ka III taotlusvooru toetussummad.  
 
Haridusvaldkonna taotlused: 
 
II taotlusvoor 
 
Koosoleku juhataja tuletas meelde, et komisjon eraldas oma aprillikuu komisjoni koosolekul 
139 eurot Viljandi Vaba Waldorfkoolile talvelaagriks. 
 

•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 1200 eurot noorte notafe 2020 korraldamiseks. 
 
Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 300 eurot. 
 

•  Eesti Arboristide Ühing taotleb 5000 eurot Balti Meistrivõistlusteks puuronimises. 
 
E. Lagle juhtis tähelepanu, et projekt lükkub järgmisesse aastasse ning see ei kuulu seetõttu 
abikõlbuliku perioodi sisse.  



 
•  Mittetulundusühing Teeme Keemiat taotleb 1500 eurot Eesti Kosmosekoolide Festivali 

raames toimuv kosmoseteemaliseks perepäevaks. 
 
J.-M. Salumäe – Ettepanek eraldada 450 eurot. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 
Komisjoni ettepanek eraldada 450 eurot. 

 
•  Eesti Evangeelse Luterliku Kiriku Viljandi Jaani Kogudus taotleb 500 eurot Jaani Jõulumaa 

korraldamiseks. 
 
Rahaliste vahendite nappuse tõttu ei toeta komisjon hetkel reklaami jaoks raha eraldamist. 
 

•  Viljandi Vaba Waldorfkooli Ühing taotleb 570 eurot 12. rahvusvaheline waldorfpedagoogika 
koolituseks. 
 
E. Lagle juhtis tähelepanu, et projekt lükkub järgmisesse aastasse ning see ei kuulu seetõttu 
abikõlbuliku perioodi sisse.  
 

•  Mittetulundusühing Päikesekunst taotleb 680 eurot projektiks Õpetuse terviklikkus ja 
liikumiskunst. 
 
Rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustas komisjon projekti mitte toetada. 

 
III taotlusvoor 
 

•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 1900 eurot projektiks Keskpäevakool. 
 
Rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustas komisjon projekti mitte toetada. 

 
•  Mittetulundusühing Viljandi Kitarrifestival taotleb 600 eurot Viljandi Kitarrifestivali 2020 

töötubade korraldamiseks ja läbiviimiseks. 
 

Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on komisjoni ettepanek eraldada 500 eurot. 
 
 
K. Põld lahkus komisjoni koosolekult.  
 
Noorsootöövaldkonna taotlused: 
 
II taotlusvoor 
 

•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 1900 eurot noorte notafe 2020 korraldamiseks. 
 
Komisjon toetas antud projekti juba haridusvaldkonna alt.  
 

•  Mittetulundusühing Wise Veer taotleb 1821 eurot kiusamise vastaseks võitluseks. 
 
Rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustas komisjon hetkel projekti mitte toetada. Komisjon 
soovitab taotleda toetust IV voorust kui on selgunud täpsemad asjaolud. 



 
J.-M. Salumäe taandas ennast MTÜ Wise Veer taotluse arutelust ja otsustamisest ning lahkus 
ruumist. 

 
L. Ardel lahkus komisjoni koosolekult. 
 
III taotlusvoor 
 

•  Mittetulundusühing Evestuudio taotleb 760 eurot TSIRKUSElaagriks. 
 
Üks komisjoni liige jäi antud küsimuses erapooletuks. Rahaliste vahendite nappuse tõttu 
otsustas komisjon projekti mitte toetada.  
 

•  Sillad MTÜ taotleb 700 eurot Viljandi Gümnaasiumi Öölaulupeoks. 
 

J.-M. Salumäe taandas ennast Sillad MTÜ taotluse arutelust ja otsustamisest ning lahkus 
ruumist. 

 
Komisjon kaotas pärast J.-M. Salumäe taandamist kvoorumi ning ei saanud Sillad MTÜ taotlusele 
raha eraldada. 
 
Koosoleku juhataja tegi ettepaneku, et Sillad MTÜ taotlus saadetakse elektroonilisele 
kooskõlastusringile. Lähtuvalt summade ettepanekute keskmisest on ettepanek eraldada 600 eurot. 
Kuna komisjon kaotas kvoorumi, siis sellisel juhul elektroonilise kooskõlastuse eest komisjoni 
liikmetele tasu ei maksta. Tasu makstakse üksnes füüsiliselt koosolekul osalemise eest.  
 
OTSUSTATI: 
1. Eraldada (haridusvaldkond): 

1.1. Mittetulundusühingule Evestuudio 300 eurot Noorte notafe 2020 korraldamiseks. 
1.2. Mittetulundusühingule Teeme Keemiat 450 eurot Eesti Kosmosekoolide Festivali raames 
toimuvaks kosmoseteemaliseks perepäevaks. 
1.3. Mittetulundusühingule Viljandi Kitarrifestival 500 eurot Viljandi Kitarrifestivali 2020 
töötubade korraldamiseks ja läbiviimiseks. 

2. Mitte eraldada (haridusvaldkond): 
2.1. Eesti Evangeelse Luterliku Kiriku Viljandi Jaani Kogudusele küsitud summat. Rahaliste 
vahendite nappuse tõttu ei toeta komisjon hetkel reklaami jaoks raha eraldamist. 
2.2. Mittetulundusühingule Päikesekunst küsitud summat. Rahaliste vahendite nappuse tõttu 
otsustas komisjon projekti mitte toetada. 
2.3. Mittetulundusühingule Evestuudio küsitud summat. Rahaliste vahendite nappuse tõttu 
otsustas komisjon projekti Keskpäevakool mitte toetada.  

3. Mitte eraldada (noorsootöövaldkond): 
3.1. Mittetulundusühingule Evestuudio küsitud summat. Komisjon toetas projekti noorte notafe 
2020 juba haridusvaldkonna alt. 
3.2. Mittetulundusühing Wise Veer küsitud summat. Rahaliste vahendite nappuse tõttu otsustas 
komisjon hetkel projekti mitte toetada. Komisjon soovitab taotleda toetust IV voorust kui on 
selgunud täpsemad asjaolud. 
3.3. Mittetulundusühingule Evestuudio küsitud summat. Rahaliste vahendite nappuse tõttu 
otsustas komisjon projekti mitte toetada. 

4. Saata Sillad MTÜ projekt Viljandi Gümnaasiumi Öölaulupidu elektroonilisele 
kooskõlastusringile. 



 
5. Elektroonilise kooskõlastuse eest komisjoni liikmetele tasu ei maksta. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Tiit Jürmann       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
HARIDUSKOMISJONI ERAKORRALISE  
ELEKTROONILISE KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi        12. juuni 2020 nr 1-9/20/31 
 
 
Algus 09.06.2020 kell 15.35, lõpp 12.06.2020 kell 24.00 
 
Koosolekut juhatas Tiit Jürmann 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Eero Järvekülg, Tiit Jürmann, Margit Kirss, Kalli Põld, Juhan-Mart Salumäe, 
Kätly Soorm, Anett Suits, Margit Suurmets 
Ei osalenud: Anne Kaarmäe, Harri Künnapuu, Marko Mägi, Tonio Tamra 
 
 
PÄEVAKORD: 
MTÜ Sillad projektitaotlus 
 
Hariduskomisjoni koosolekul jäi kvoorumi puudumisel otsustamata üks projektitaotlus - MTÜ 
Sillad taotlus Viljandi Gümnaasiumi Öölaulupeole. Lähtuvalt hindepunktide keskmisest ja 
komisjoni esimehe ettepanekust otsustati koosolekul, et see summa võiks olla 600 eurot. 
 
Tulenevalt eeltoodust paluti komisjoni liikmete kooskõlastust järgmisele ettepanekule: 

•  Eraldada noorsootöö valdkonna III taotlusvoorust MTÜle Sillad 600 eurot Viljandi 
Gümnaasiumi Öölaulupeo korraldamiseks. 

 
J.-M. Salumäe ei osalenud hääletuses. 
 
Hääletati: 
7 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 
 
T. Jürmann – Tulenevalt eelmise koosoleku otsusest ei kuulu elektroonilisel koosolekul osalemine 
eraldi tasustamisele. Füüsiliselt koosolekul osalenud liikmed saavad tasustatud vastavalt 
õigusaktidele. 
 
OTSUSTATI: 
Eraldada MTÜle Sillad 600 eurot Viljandi Gümnaasiumi Öölaulupeo korraldamiseks. 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Tiit Jürmann       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

 

MAJANDUSKOMISJONI   
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Viljandi raekoda       9. juuni 2020 nr 1-11/20/29 

 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 17.28 

 
Koosolekut juhatas Marko Suvisild 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Aivar Kaljusaar, Taavi Kerner, Maiko Markus, Vello Raja, Urmas Suik, 

Marko Suvisild, Sirli Tallo, Tõnis Tiit, Valli Veigel 

Puudusid: Tõnu Juul, Allan Praats, Rein Suurkask 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu peaspetsialist Reet Alev, 

abilinnapea Kalvi Märtin, linnapea Madis Timpson 

 

 

PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 

2. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Leola 12a hoone energiatõhusaks muutmiseks 

(2020/265) 

3. Hoonestusõigusega koormatud kinnistu võõrandamine (2020/266) 

4. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimis-

ehitustööde ostmiseks (2020/267) 

5. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi jäätmejaama projekteerimisteenuse 

tellimiseks (2020/268) 

6. Investeeringutoetuse taotlemiseks projektide nimekirja kinnitamine (2020/269) 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarvet kogumahuga -1 457 957. 

  

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)“. 

  



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Leola 12a hoone energiatõhusaks muutmiseks 
(2020/265) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, mille eesmärk on saada volikogult luba projekti „Leola 12a hoone 

energiatõhusaks muutmine“ esitamiseks kohaliku omavalitsuse hoonete energiatõhusaks muutmise 

taotlusvooru ja projekti omafinantseeringu tagamiseks kuni 250 000 euro ulatuses. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

  

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Leola 12a hoone energiatõhusaks 

muutmiseks (2020/265)“. 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Hoonestusõigusega koormatud kinnistu võõrandamine (2020/266) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse anda hoonestajale nõusolek linnale kuuluva ning 

hoonestaja kasuks hoonestusõigusega koormatud kinnistu väljaostmiseks ning määratakse maa 

müügihinnaks 2137 eurot. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Hoonestusõigusega koormatud kinnistu võõrandamine (2020/266)“. 

  

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimis-
ehitustööde ostmiseks (2020/267) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, mille eesmärgiks on saada volikogult luba riigihanke tulemusena 

Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimis-ehitustööde ostmise hankelepingu sõlmimiseks. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

  

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Männimäe jalgpallihalli 

projekteerimis-ehitustööde ostmiseks (2020/267)“. 

  

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi jäätmejaama projekteerimisteenuse 
tellimiseks (2020/268) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse võtta varalisi kohustusi Viljandi jäätmejaama 

rekonstrueerimise projekteerimisteenuse hankelepingu sõlmimiseks. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 



OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi jäätmejaama 

projekteerimisteenuse tellimiseks (2020/268)“. 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 
Investeeringutoetuse taotlemiseks projektide nimekirja kinnitamine (2020/269) 
KUULATI: 
M. Timpson tutvustas eelnõud, millega soovitakse kinnitada investeeringutoetuse taotlemiseks 

Viljandi linna projektide nimekiri järgmiselt: 

1. Tallinna tänava rekonstrueerimine; 

2. Viljandi Huvikooli tehnikaringide ruumide rekonstrueerimine (Paala tee 46, Viljandi); 

3. Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimine ja ehitamine. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjon toetab eelnõud. Komisjon toetas eelnõud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Investeeringutoetuse taotlemiseks projektide nimekirja kinnitamine (2020/269)“. 

 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Marko Suvisild     Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
REVISJONIKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda 10. juuni 2020 nr 1-12/20/29 

 

 

Algus kell 13.00, lõpp kell 13.53 

 

Koosolekut juhatas Juhan-Mart Salumäe 

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Tiit Jürmann, Priit Kaup, Kaido Kivisild, Jaak Pihlak, Juhan-Mart Salumäe 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, sisekontrolör Liivia Kruusmägi, 

linnapea Madis Timpson 

 

 

PÄEVAKORD: 
1. 2020 esimene lisaeelarve 

2. Mittetulunduslike ühingute projekti- ja tegevustoetuste eesmärgipärase kasutamise audit 

3. Muud küsimused 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 

2020 esimene lisaeelarve  
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarvet kogumahuga 

-1 457 957. 

 

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
5 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Mittetulunduslike ühingute projekti- ja tegevustoetuste eesmärgipärase kasutamise audit 
KUULATI: 
L. Kruusmägi tutvustas koostatud auditit.  

 

Ettepanekud: 
J.-M. Salumäe –  See audit tuleks saata volikogu liikmetele tutvumiseks ning järgmise volikogu 

istungi alguses võiks sisekontrolör seda auditit tutvustada. Teha eestseisusele vastav ettepanek.  

 

Koosoleku juhataja küsis, kas komisjoni liikmed toetavad ettepanekut. Komisjon toetas 

ettepanekut. 
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OTSUSTATI:  
Komisjoni esimehel teha eestseisusele ettepanek, et sisekontrolör tutvustaks volikogu infotunnis 

enne päevakorrapunkte koostatud auditit. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud küsimused 

KUULATI: 
K. Kivisild juhtis tähelepanu Maksimarketi taga olevatest prügikonteinerite olukorrale. 

 

OTSUSTATI: 
Suunata küsimus abilinnapea Kalvi Märtinile. 

 
 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Juhan-Mart Salumäe      Elika Vahter 

koosoleku juhataja      protokollija 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
SOTSIAALKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       10. juuni 2020 nr 1-13/20/29 
 
 
Algus kell 16.00, lõpp kell 16.40 
 
Koosolekut juhatas Heiki Raudla 
Protokollis Elika Vahter 
Võtsid osa liikmed: Mare Hõbemäe, Erika Kiviloo, Ülle Lumi, Jana Pähklemäe, Peep Raju, 
Heiki Raudla, Triinu Rõigas, Sirje Taalmaa 
Võttis osa asendusliige Ruuben Rahumets (Veronika Raudsepp Linnupuu asendusliige) 
Puudusid: Itta Arak, Tiit Jürmann, Veronika Raudsepp Linnupuu, Ruth Sepp 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, sotsiaalameti 
juhataja Livia Kask, haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, linnapea Madis Timpson 
 
 
PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
2. Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
3. Lapsele ja last kasvatavale isikule tugiisikuteenuse osutamise kord (2020/270) 
4. Sotsiaalteenuste määruste muutmine (2020/271) 
5. Muud küsimused 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
KUULATI: 
J. Raie ja M. Aaso tutvustasid muudatusi, mis on II lugemiseks korda sisse viidud. 
 
Koosolekule saabus E. Kiviloo. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1)“. 
 



 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264) 
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarvet kogumahuga -1 457 957. 
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Lapsele ja last kasvatavale isikule tugiisikuteenuse osutamise kord (2020/270) 
KUULATI: 
L. Kask tutvustas eelnõud, millega soovitakse täpsustada määruse sõnastust ja tehakse vajalikud 
täiendused eelkõige seetõttu, et need oleks selgemad ja täpsemad teenuse taotlejatele.  
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Lapsele ja last kasvatavale isikule tugiisikuteenuse osutamise kord (2020/270)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 
Sotsiaalteenuste määruste muutmine (2020/271) 
KUULATI: 
L. Kask tutvustas eelnõud, millega muudetakse 11. sotsiaalteenuste osutamise korda: 
1. Asendushooldusteenuse ning järelhooldusteenuse osutamise kord  
2. Hoolduse seadmise, hooldaja määramise ja hooldajatoetuse maksmise kord  
3. Isikliku abistaja teenuse osutamise kord  
4. Koduteenuste osutamise kord  
5. Puudega isiku eluruumi kohandamise kulude hüvitamise kord  
6. Sotsiaaltransporditeenuse osutamise kord  
7. Täiskasvanud isikule tugiisikuteenuse osutamise kord  
8. Raske ja sügava puudega lastele teenuste osutamise ja rahastamise kord  
9. Varjupaigateenuse osutamise kord  
10. Võlanõustamisteenuse osutamise kord  
11. Turvakoduteenuse osutamise kord  
 
Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab eelnõu hääletust. Hääletust ei nõutud. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Sotsiaalteenuste määruste muutmine (2020/271)“. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Muud küsimused 
KUULATI: 
H. Raudla – Septembrikuus võiks külastada mõnda asutust. Meil on hetkel veel mõned varasemad 
kokkulepitud kohad külastamata. Samuti võite teha ettepanekuid, milliseid asutusi külastada võiks. 
 



L. Kask ja J. Gedvil andsid ülevaate sotsiaalvaldkonna tööst eriolukorra ajal.   
 
OTSUSTATI: 
Informatsioon võeti teadmiseks. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Heiki Raudla       Elika Vahter 
koosoleku juhataja      protokollija 



 

 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 

 

EESTSEISUSE ELEKTROONILISE  
KOOSOLEKU PROTOKOLL   
 

Viljandi        11. juuni 2020  nr 1-6/20/31 

  

 

Algus 05.06.2020 kell 09.46, lõpp 11.06.2020 kell 09.00 

        

Koosolekut juhatas Helir-Valdor Seeder 
Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Harri Juhani Aaltonen, Peep Aru, Helmut Hallemaa, Tõnu Juul, 

Tiit Jürmann, Risto Kaljurand, Priit Kaup, Heiki Raudla, Juhan-Mart Salumäe, Helir-Valdor 

Seeder, Rein Suurkask, Marko Tiitus 

 
 
PÄEVAKORD: 
1. Linnavolikogu juunikuu istung 

2. 18. juuni 2020. aasta volikogu XVI koosseisu kolmekümne teise istungi päevakorra projekti 

kooskõlastamine 

 

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Linnavolikogu juunikuu istung 
 

Volikogu esimees palub saadikurühmade tagasisidet, kas keegi soovib osaleda juunikuu volikogu 

istungil ka Microsoft Teamsi vahendusel. 

 
Saadikurühmade seisukohad: 
H. J. Aaltonen – ISAMAA saadikurühm soovib, et istung toimuks Sakala Keskuses.  

J.-M. Salumäe  - Sotsiaaldemokraatliku erakonna saadikurühmast oli eelmisel korral üks inimene 

Teamsis, aga muidu on meie seisukoht see, et paralleelliine pole vaja. Seda eeldusel, et 

lähipäevad ei too ootamatuid muutusi. 

H. Hallemaa - Toetan toimumist füüsilisena Sakala Keskuses. See on algusest saati olnud 

Viljandi Linnavolikogu Eesti Keskerakonna saadikurühma seisukoht ja ettepanek ning on seda 

jätkuvalt. 

T. Jürmann – Reformierakonnast soovivad osaleda Microsoft Teamsi kaudu Peep Aru, 

Rain Hüva ja Tiit Jürmann. 

 

EKRE saadikurühm oma seisukohta antud küsimuses ei avaldanud. 

 

H.-V. Seeder - Teeme siis jälle kombineeritud variandi. 

OTSUSTATI:  
Volinikud võivad osaleda istungil kas füüsiliselt Sakala Keskuses (Tallinna 5) või siis Microsoft 

Teamsi vahendusel. 

 



 2

 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
18. juuni 2020. aasta volikogu XVI koosseisu kolmekümne teise istungi päevakorra projekti 
kooskõlastamine 
 

Eriarvamusi, parandus- ja muudatusettepanekuid päevakorra osas ei laekunud. 

 

OTSUSTATI:  
Kinnitada päevakorra projekt (lisatud protokollile). 

 

 

 
(allkirjastatud digitaalselt)    (allkirjastatud digitaalselt) 

Helir-Valdor Seeder     Elika Vahter 

koosoleku juhataja     protokollija  



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
EELARVE- JA ARENGUKOMISJONI  
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 

Sakala Keskus        11. juuni 2020 nr 1-8/20/29 

 

 

Algus kell 17.00, lõpp kell 18.27 

 

Koosolekut juhatas Helmut Hallemaa  

Protokollis Elika Vahter 

Võtsid osa liikmed: Harri Juhani Aaltonen, Jaak Allik, Peep Aru, Helmut Hallemaa, Rain Hüva, 

Kadi Jaanson, Juhan-Mart Salumäe, Rein Suurkask, Tonio Tamra, Malle Vahtra 

Võttis osa asendusliige Tõnis Tiit (Margus Keerutaja asendusliige) 

Puudusid: Margus Keerutaja, Innar Susi 

Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, linnaarengu peaspetsialist Reet Alev, 

abilinnapea Janika Gedvil, abilinnapea Kalvi Märtin, haridus- ja kultuuriameti juhataja Jaak Raie, 

linnapea Madis Timpson 

 

PÄEVAKORD: 
1. Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 

2. Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)  

3. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Leola 12a hoone energiatõhusaks muutmiseks 

(2020/265) 

4. Hoonestusõigusega koormatud kinnistu võõrandamine (2020/266) 

5. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi jäätmejaama projekteerimisteenuse 

tellimiseks (2020/268) 

6. Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimis-

ehitustööde ostmiseks (2020/267) 

7. Investeeringutoetuse taotlemiseks projektide nimekirja kinnitamine (2020/269) 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 

Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord (2020/258-1), II lugemine 
KUULATI: 
J. Raie ja M. Aaso tutvustasid muudatusi, mis on II lugemiseks korda sisse viidud. 

 

Ettepanekud/tähelepanekud: 
J. Raie – §4 lõige 1 punkt 3 on kirjas: „kellel ei ole taotluse esitamise ajal ega ka toetuse otsustamise 

ajal tähtaega ületanud rahalisi võlgnevusi linna ees“. Meil võib juhtuda aga ka nii, et taotlejal on 

muud võlgnevused nt võlgnevus aruande esitamisega. Sõnastada § 4 lõige 1 punkt 3 järgmiselt: 

„kellel ei ole taotluse esitamise ajal ega ka toetuse otsustamise ajal tähtaega ületanud rahalisi või 

aruande võlgnevusi linna ees“. 



 

Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

P. Aru - II lugemisel on muudetud projektitoetuste omaosaluse määra 70%-lt 10%-le. Minu 

ettepanek on jätta omaosaluse määraks 70%. 

 

Koosoleku juhataja pani omaosaluse määra konkureerivale hääletusele. 

Hääletati: 
10% - 5 poolthäält 

30% - 6 poolthäält 

Otsustati: 
Toetada 30% omaosaluse määra. 

 

J.-M. Salumäe - § 7 lõige 6 on kirjas, et hindamislehed peavad täitma vähemalt 80% põhiliikmetest. 

Ettepanek, et hindamislehed peavad täitma vähemalt 50% põhiliikmetest. 

 

Koosoleku juhataja pani konkureerivale hääletusele hindamislehtede osalusprotsendi. 

Hääletati: 
80 % - 0 poolthäält 

50% - 10 poolthäält. 

1 komisjoni liige ei hääletanud. 

Otsustati: 
Toetada 50% osalusprotsenti. 

 

H. Hallemaa - §2 lõige 1 punkt 1 mõiste projektitoetus, seal ei ole öeldud, kellele me seda anname. 

Seal võiks olla kirjas, et see on toetus organisatsioonile, mis on mõeldud kohalikule elanikkonnale ja 

linna külalistele suunatud ühekordsete või traditsiooniliste sündmuste ja ühistegevuste 

korraldamiseks, mis rikastavad linnaelu ning tõstavad linna siseriiklikku ja rahvusvahelist tuntust 

(näiteks toetatakse ürituste ja tegevuste tehnilisi, loomingulisi, logistilisi, turunduslikke, 

projektijuhtimise jms kulusid). 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab ettepaneku hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

Koosoleku juhataja küsis, kas keegi nõuab koos heakskiidetud muudatusettepanekutega eelnõu 

hääletust. Hääletust ei nõutud. 

 

OTSUSTATI: 
1. Toetada eelnõud „Viljandi linna eelarvest mittetulundusliku tegevuse toetamise kord 

(2020/258-1)“ koos tehtud muudatusettepanekutega. 

2. Komisjon teeb ettepaneku sõnastada § 4 lõige 1 punkt 3 järgmiselt: „kellel ei ole taotluse 

esitamise ajal ega ka toetuse otsustamise ajal tähtaega ületanud rahalisi või aruande võlgnevusi linna 

ees“. 

3. Komisjon teeb ettepaneku sõnastada § 4 lõige 1 punkt 7 järgmiselt: „kellel on projektitoetuse 

taotlemisel oma- ja kaasfinantseering eelarves kokku vähemalt 30% projekti kogumaksumusest“. 

4. Komisjon teeb ettepaneku sõnastada § 7 lõige 6 järgmiselt: „komisjonil on toetuste määramise 

menetlus lubatud läbi viia, kui enne koosoleku toimumist on oma individuaalsed hindamislehed 

täitnud vähemalt 50% komisjoni põhiliikmete arvust. Komisjoni koosolekul võivad toetuste andmise 

otsuseid hääletada vaid need komisjoni liikmed, kes on hindamislehed täitnud“. 

5. Komisjon teeb ettepaneku sõnastada § 2 lõige 1 punkt 1 järgmiselt: „Projektitoetus – toetus 

organisatsioonile, mis on mõeldud kohalikule elanikkonnale ja linna külalistele suunatud 

ühekordsete või traditsiooniliste sündmuste ja ühistegevuste korraldamiseks, mis rikastavad linnaelu 

ning tõstavad linna siseriiklikku ja rahvusvahelist tuntust (näiteks toetatakse ürituste ja tegevuste 



tehnilisi, loomingulisi, logistilisi, turunduslikke, projektijuhtimise jms kulusid). 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 

Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)  
KUULATI: 
M. Timpson ja M. Aaso tutvustasid 2020. aasta I lisaeelarvet. 

 

Tähelepanek: 
M. Vahtra – Kas linnavalitsus ei ole mõeldud, et oleks võimalik hoida kokku ka tänavavalgustuse 

pealt. Terviseraja lähedal põleb isegi päevasel ajal tänavavalgustus.  

 

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
11 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Viljandi linna 2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 

Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Leola 12a hoone energiatõhusaks muutmiseks 
(2020/265) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse saada volikogult luba projekti „Leola 12a hoone 

energiatõhusaks muutmine“ esitamiseks kohaliku omavalitsuse hoonete energiatõhusaks muutmise 

taotlusvooru ja projekti omafinantseeringu tagamiseks kuni 250 000 euro ulatuses. 

 

Koosoleku juhataja pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 1 komisjoni liige ei hääletanud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Leola 12a hoone energiatõhusaks 

muutmiseks (2020/265)“. 

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 4 

Hoonestusõigusega koormatud kinnistu võõrandamine (2020/266) 
KUULATI:  
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse anda Hiie pst 8 hoonestajale nõusolek linnale 

kuuluva ning hoonestaja kasuks hoonestusõigusega koormatud kinnistu väljaostmiseks ning 

määratakse maa müügihinnaks 2137 eurot.  

 

Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
11 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Hoonestusõigusega koormatud kinnistu võõrandamine (2020/266)“. 

 

 



PÄEVAKORRAPUNKT NR 5 
Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi jäätmejaama projekteerimisteenuse 
tellimiseks (2020/268) 
KUULATI: 
K. Märtin tutvustas eelnõud, millega soovitakse saada volikogult luba Viljandi jäätmejaama 

rekonstrueerimise projekteerimisteenuse hankelepingu sõlmimiseks. 

 

Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
11 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi jäätmejaama 

projekteerimisteenuse tellimiseks (2020/268)“.  

 

 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 6 

Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimis-
ehitustööde ostmiseks (2020/267) 
KUULATI: 
J. Raie tutvustas eelnõud, millega soovitakse saada volikogult luba Viljandi Männimäe jalgpallihalli 

projekteerimis-ehitustööde ostmise hankelepingu sõlmimiseks. 

 

Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
11 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 

 

OTSUSTATI: 
Toetada eelnõu „Loa andmine varaliste kohustuste võtmiseks Viljandi Männimäe jalgpallihalli 

projekteerimis-ehitustööde ostmiseks (2020/267)“. 

 
 

PÄEVAKORRAPUNKT NR 7 
Investeeringutoetuse taotlemiseks projektide nimekirja kinnitamine (2020/269) 
KUULATI: 
R. Alev ja M. Aaso tutvustasid eelnõud, millega soovitakse kinnitada investeeringutoetuse 

taotlemiseks Viljandi linna projektide nimekiri järgmiselt: 

•  Tallinna tänava rekonstrueerimine; 

•  Viljandi Huvikooli tehnikaringide ruumide rekonstrueerimine (Paala tee 46, Viljandi); 

•  Viljandi Männimäe jalgpallihalli projekteerimine ja ehitamine.  

 
Komisjoni esimees pani eelnõu hääletusele. 

Hääletati: 
10 poolt, vastu ja erapooletuid ei olnud. 1 komisjoni liige ei hääletanud.  

 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud „Investeeringutoetuse taotlemiseks projektide nimekirja kinnitamine (2020/269)“. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 

Helmut Hallemaa      Elika Vahter 

koosoleku juhataja      protokollija 



ELEKTROONILISE KOOSOLEKU PROTOKOLL                    16. juuni 2020 1-15/20/6 
  
Koosolekut juhatas: Ursula Ilves 
Protokollis: Ursula Ilves 
Kohal olid: Madis Järve, Emma Kruusmäe, Tarvo Madsen, Ursula Ilves, Risto Kaljurand, 
Kristiina Uus, Karl Kristofer Alp, Emma Sepp, Silver Tõnisson, Andra Aavik, Eeva Vitsut, 
Grete Roostik, Triinu Orav. 
Puudusid: Lisete Hiiesalu (sõnaõiguslik), Berit Sarap (sõnaõiguslik), Herta Soro 
(sõnaõiguslik), Johanna Ruljand, Evelin Lagle (sõnaõiguslik), Rosette Liis Uus 
(sõnaõiguslik), Carmen-Mary Roosimägi (sõnaõiguslik), Erki Laanemäe, Karol Lota Kinsi 
(sõnaõiguslik), Tiina Tart (sõnaõiguslik), Toomas Erik Anijärv, Birgit Sitska, Marii Ingriin 
Saaremäe.  
 
KOOSOLEKU PÄEVAKORD: 
1) Linnavolikogu eelnõud 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Linnavolikogu eelnõud 
 
Risto Kaljurand tutvustas noortevolikogule saadetud linnavolikogu eelnõud “Viljandi linna         
2020. aasta I lisaeelarve kinnitamine (2020/264)” ning tõi välja antud eelnõu olulisemad            
muudatused.  
 
OTSUSTATI: Kinnitada linnavolikogu poolt suunatud eelnõu. 
 
 
 
 

(allkirjastatud digitaalselt) 
Ursula Ilves 

Koosoleku juhataja  

(allkirjastatud digitaalselt)  
Ursula Ilves 
Protokollija 

 



 

V I L J A N D I  L I N N 
LINNAVOLIKOGU 

 
 
SEENIORITE NÕUKOJA 
KOOSOLEKU PROTOKOLL 
 
Viljandi raekoda       12. juuni 2020 nr 1-16/20/1-3 
 
 
Algus kell 14.00, lõpp kell 16.00 
 
Koosolekut juhatas: Priit Kaup 
Protokollis: Lea Saareoks 
Võtsid osa liikmed: Ene Juurik, Priit Kaup, Erika Kiviloo, Agu Lall, Helmen Kütt, Aino Laansoo, 
Uno Lüüs, Mare Mihkelson, Hillar Saar, Lea Saareoks, Valli Veigel, Jaak Värnik 
Puudus Harry Erm 
Koosolekul viibisid: rahandusameti juhataja Marika Aaso, abilinnapea Janika Gedvil, sotsiaalameti 
juhataja Livia Kask, linnavolikogu liige Jaak Pihlak, linnavolikogu esimees Helir-Valdor Seeder, 
SA Viljandimaa Hoolekandekeskus juhataja Marge Tammesalu, linnapea Madis Timpson 
 
 
PÄEVAKORD:  
1. Viljandimaa Vabadussõjas langenute mälestussamba rajamise võimaluse hetkeseis ja vaated 

edaspidiseks 
2. Isikutele eestkoste määramise olukorrast linnavalitsuses 
3. Muud esilekerkivad küsimused 

 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 1 
Viljandimaa Vabadussõjas langenute mälestussamba rajamise võimaluse hetkeseis ja vaated 
edaspidiseks 
KUULATI: 
Põhjaliku ülevaate Vabaduse platsil 1926.aastal sügisel avatud Viljandimaa Vabadussõjas langenute 
mälestussambast tegi muuseumi direktor Jaak Pihlak. See oli üks kallimaid ja suurejoonelisemaid 
monumente, mis Eestis enne Teist maailmasõda vabadusvõitluses hukkunutele püstitati. Viljandi 
samba autor oli kuulus Eesti skulptor professor Amandus Adamson. Vabadussõjas kaotas elu 
ligikaudu 800 viljandimaalast ja mulki. Kommunistid purustasid samba suvel 1941 ja vahepeal 
osaliselt korrastatud monument hävitati lõplikult 1949. aasta kevadel. Pihlak avaldas arvamust, et 
mälestussammas tuleks taastada algsel kujul ja algses kohas just lähtudes Eesti riiklikust 
järjepidevusest ning austusest eelkäijate ees, kes oma elu andsid Vabadussõjas meie iseseisvuse eest. 
Linnapea Madis Timpson ja volikogu esimees Helir-Valdor Seeder rääkisid hetkeseisust. Parteimaja 
kohale, mille lammutamine algab 26. juunil, on plaanis rajada mälestussammas. Seda küsimust pole 
veel arutusel olnud, kuid hakatakse sellega tegelema. Missugune sammas tuleb, on praegu veel 
lahtine. Valdava enamuse arvamusel tuleks see taastada endisel kujul. Kulud ei jääks ainult linna 
kanda. Pöörduma peab Viljandi teiste omavalituste poole taastamises osalemiseks. Nagu teiste 
Vabadussõjas langenute monumentide puhul võib loota ka Eesti riigi abi. Näiteks on Värskas 



valmimas ja juulis avatakse Petserimaal Vabadussõjas langenute mälestussammas mille rajamist on 
olulisel moel toetanud riik. 
Nõukoja liikmete poolt kerkis üles rida küsimusi. Kui teha küsitlus sambaga seoses, siis mida 
konkreetselt rahva käest küsida? Kas mälestussammas taastada endisel kujul? Kuidas seda üldse 
küsida, sest kaasaja noortel on teine arvamus? Millal istus komisjon viimati koos, kui arutati 
vabadussamba asja? Sooviksime näha seda protokolli? Sellist komisjoni enam ei ole. 1995.aastal 
toimus rahva kogunemine, tehti isegi rahakogumine. Kuhu see kogutud raha jäi? Juhtkond peaks 
näitama initsiatiivi. Selleks peab linnavalitsus tegema esimese sammu. Arve, kuhu hakkaks raha 
kogunema, peaks olema ka linnavalitsuse juures. Millal on õige aeg sellega hakata tegelema? Rahva 
käest peab kindlasti arvamust küsima. Küsida saab siis, kui on juba mingi ettekujutus olemas. 
Oleneb sellest, mida juhtkond välja pakub. 
 
Teadmiseks komisjoni liikmetele: 
Viljandi linnavalitsuse otsusega moodustati augustis 2015 ajutine komisjon Vabadussõja 
mälestussamba taastamise korraldamiseks. Komisjoni koosolekul 29. septembril 2015 otsustati: 1) 
Taastada Viljandimaa Vabadussõjas langenute mälestussammas algsel kujul; 2) Taastada 
Viljandimaa Vabadussõjas langenute mälestussammas algses kohas. 
(teabe lisas Jaak Pihlak, 16.06.2020) 
 
OTSUSTATI: 
Soovitame linnavalitsusel hakata tegelema ausamba taastamise küsimusega. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 2 
Isikutele eestkoste määramise olukorrast linnavalitsuses 
KUULATI: 
Ülevaate eestkostele määratud inimeste olukorrast linnas andis linnavalitsuse sotsiaalameti juhataja 
Livia Kask. 60. inimesele on kohtu poolt määratud eestkostja. Sellise otsuse teeb kohus. Seda tööd 
teeb praegu üks töötaja. Koormus on suur. Vaimse tervise küsimused on väga rasked ja delikaatsed. 
Küsimusele, kes vastutab linna vastutusel eestkostel olevate inimeste koduse vara ja olukorra eest 
ajal kui ta on raviasutuses. Seda tööd teeb sotsiaalosakonna töötaja. Kas ei oleks mõeldav, et seda 
võiksid teha naabrid? Sotsiaalosakond peab aga eelnevalt teadma hoolealuse soovi. Kui inimene 
keeldub elustamisest, siis selle kohta peab olema märge testamendis. 
 
Hoolekandekeskuse tööst eriolukorra ajal andis ülevaate Marge Tammesalu. Hoolekandekeskus tuli 
tööga toime rahuldavalt. Jätkus isikukaitsevahendeid. Kõikidele soovijatele toodi soe toit või 
toidupakid koju. Tähelepanu peaks pöörama inimeste tervise muudatustele. Eriolukorra kulud 
maksis riik kinni. 
 
Helmen Kütt andis ülevaate olukorrast hooldekodudes. 
 
OTSUSTATI: 
Linnavalitsusel palgata täiendavalt juurde üks töötaja linna eestkostel olevate inimeste 
teenindamiseks. 
 
 
PÄEVAKORRAPUNKT NR 3 
Muud esile kerkinud küsimused 
KUULATI: 
Marika Aaso tegi ülevaate lisaeelarvest. Muudetud on üle 500 rea, kogusummas 1,5 miljonit eurot. 
Tulumaksu laekumise prognoos on ka vähenemise suunas. Selles loodetakse riigipoolsele abile. 



Sotsiaalvaldkonnas kärpeid ei teinud, v.a muutsime sihtrahadega seotud eelarveridasid ja kärpisime 
Päevakeskuse eelarves ürituste korraldamise eelarvet 3000 eurot. 
 
OTSUSTATI: 
Toetada eelnõud. 
 
 
 
(allkirjastatud digitaalselt)     (allkirjastatud digitaalselt) 
Priit Kaup       Lea Saareoks 
koosoleku juhataja      protokollija 


